

纯原料生产，根据客户要求定做任意尺寸！

产品名称	纯原料生产，根据客户要求定做任意尺寸！
公司名称	烟台开发区恒基塑胶有限公司
价格	850.00/平方米
规格参数	品牌:恒基H.J 材质:塑料 规格:50mm一体厚的
公司地址	烟台开发区漓江路13号
联系电话	86-05356372163 13455546167

产品详情

品牌	恒基 H.J	材质	塑料
规格	50mm一体厚的	产地	山东烟台
包装	编织布	形状	方形
贸易属性	内贸加外贸		

the company is an enterprise professionally engaged in the production and sales of plastic chopping boards and food processing boards. all kinds of prime white, colorful square chopping boards and round layered chopping blocks are widely used and matched in chopping boards used in kitchens of top and middle hotels, chopping board tables, western restaurants, stainless steel matched chopping boards for supermarkets, aquatic food processing, etc. our company has already passed international sgs certification. all products are conformable to relative standards of fda.

hengji----willing to create splendid with you!

我公司是一家专业生产、销售塑料砧板及食品加工用板的企业。公司所生产的各种原白色、彩色方形砧板、圆形叠层砧墩广泛应用配套于中高档酒店厨房用切菜板、案板台面、西餐厅、超市不锈钢配套案板、水产食品加工等行业。公司产品早已通过国际sgs认证，所有产品都符合fda相关规范。恒基—愿与您携手共铸辉煌！

方形塑料砧板根据客户任意要求做，长度任意、宽度最宽1.2米，厚度从0.2-5cm之间。

square chopping boards can be made in any dimension and length according to customer's requirement . the width can reach 1.2m and the thickness is ranged from 0.2 to 5cm.